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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over
incomplete strafdossiers bij het
openbaar ministerie te Almelo.
(Ingezonden 19 oktober 2009)

1
Bent u op de hoogte van de ophef
over tien digitale strafdossiers in
alcoholzaken van het parket te
Almelo, die dermate incompleet
waren dat de rechtbank te Almelo het
Openbaar Ministerie (OM) haar
vervolgingsrecht heeft ontzegd? Is
het waar dat het OM in Almelo deze
verdachten niet verder mocht
vervolgen?1

2
Hebt u een verklaring voor het feit dat
de (digitale) strafdossiers incompleet
werden aangeleverd bij de
rechtbank?

3
Hebben deze omissies iets te maken
met de nog steeds gebrekkige
aansluiting tussen de staande en de
zittende magistratuur, waar het
betreft de werking van het
zogenaamde GPS-systeem? Betrof
het hier een pilot met digitale
dossiers?

4
Bent u bereid deze vragen te
beantwoorden vóór de behandeling
van het begrotingsonderzoek justitie
op 28 oktober 2009?

1 Algemeen Dagblad, 16 oktober 2009.
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